
3 س�ام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق ش�م�اره 88498440 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.
---------------------------------------------------

   ارزيابي بر نامه هاي آموزشي مراكز دانشگاهي 
حس�يني- ته�ران: با توجه به افزايش كمي مراكز آموزش عالي، آيا 
نظارتي هم بر كيفيت و بر نامه هاي آموزشي اين مراكز صورت مي گيرد. 
وقتي خانه اي را تبديل به دانشگاه مي كنند و چند صد نفر دانشجو را در 
آنجا آموزش مي دهند، آيا خروجي علمي دانشجويان و فارغ التحصيلان 

را مي توان مثبت ارزيابي كرد؟ 
---------------------------------------------------

  چه كس�ي مس�ئول جمع آوري وانت هاي ميوه فروشي در 
خيابان دماوند است؟ 

احمدي - تهران: متأسفانه با آنكه خيابان دماوند تعريض شده است 
در ساعات پاياني روز، از ميدان امام حسين)ع( به سمت شرق خيابان 
به طور كامل در اشغال وانت بار ها است، چه دستگاهي مسئول بر خورد 

با اينهاست؟ 
---------------------------------------------------

  قيمت اجناس عا ء الدين را كنترل كنيد 
رحمتي- ته�ران: به دليل ب��الا بودن اج��اره مغازه ه��ا در مجتمع  
علاء  الدين بيشتر فروشندگان قيمت اجناس خود  را بالا تر يا با اجناس 
جعلي و تقلبي عرضه مي كنند و در ضمن بسياري از اجناس نيز بدون 
ارائه ضمانتنامه فروخته مي شود، چرا كنترل و نظارتي بر اين مجتمع از 

سوي دستگاه هاي مربوطه صورت نمي گيرد. 
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88498445سرويس اجتماعي

 وزيركشور: 
ايران به تاراج زمين خواران رفته است

تازيانه آهن و سيمان بر تن رودخانه فشم و باغ پسيان

شنيدن خبر غلبه آهن و س��يمان بر تن سبز باغ 
پس��يان و مرگ 100اصله چنار بالا بلند اين باغ 
كه دست كم 70 س��ال از عمرشان مي گذرد، هر 
ش��نونده اي را در بهت و حيرت فرو مي برد. اين 
اتفاق يادآور قلع و قمع درختان چنار اين خيابان 
اس��ت كه در چند نوبت اتفاق افتاده اس��ت و در 
اين خص��وص كمپين هايي ب��راي مقابله با قطع 
درختان چنار اين خيابان ب��ه راه افتاد و به كرات 
شكوائيه هايي به مراجع قانوني منعكس شد. ضمن 
آنكه در راستاي تخريب باغات و زمين خواري ها 
روز گذش��ته وزير كش��ور به خبر ن��گاران گفت: 

وضعيت زمين خواري به نحوي است كه بايد گفت 
كشور به تاراج زمين خوارها رفته است! 

س��ال گذش��ته نويس��نده اي صاح��ب ذوق بر 
پيشاني نوش��ته اش نوش��ت: »درختان خيابان 
وليعصر ايستاده مي ميرند!« چراكه هربار با يك 
بهانه تبر زياده خواهي ب��ر تن درختان چنار اين 
خيابان نشست؛ چنارهايي بلند قامت كه كاكل 
به سقف آسمان رس��انده بودند، در سال 1307 
خورش��يدي، زماني كه كلنگ اح��داث خيابان 
ولي عصر زده ش��د، در دوس��وي طولاني ترين 
خيابان پايتخت كاشته ش��دند كه با گذر زمان، 

اين چنارها به يكي از مصاديق هويت تهران قديم 
بدل ش��د و به حق چنارهايي با چنين قدمت و 
قامتي امضاي خيابان ولي عصر بودند و تا ساليان 
قبل يعني تا وقتي كه مسئولان ما هنوز مفتون 
و مدفون ثروت نش��ده بودند، مي شد آنها را ديد 
كه با استقامت ايستاده اند و در دو سوي خيابان 
وليعصر، سر بر ش��انه هم نهاده و نجواهاي باد را 

زمزمه مي كردند. 
  حمله هتلي 17 طبقه به چنارهاي 70ساله!

خبرگزاري مه��ر روز گذش��ته در خصوص آغاز 
تخريب باغ پسيان نوشت: باغ پسيان در بر خيابان 

وليعصر  است كه مدتي اس��ت قطع درختان آن 
براي س��اخت هتلي 17 طبقه آغاز ش��ده است. 
باغ پس��يان در پلاك ثبتي 3545/1 به مساحت 
2 هزار و 633 متر مربع واقع ش��ده است. اين باغ 
شامل خانه تاريخي پسيان و بيش از 100 اصله 
درخت چنار تنومند و قديمي است كه در تاريخ 
1392/12/20 پروانه ساختمان هتل 17 طبقه به 
شماره 100/22283 در اين باغ صادر شده است. 
اين پروانه بر اس��اس بند 3 مصوبه ش��ماره 515 
كميس��يون ماده 5 م��ورخ 1391/11/16 صادر 
شده است. در حالي كه مصوبه كميسيون و تغيير 
كاربري اين باغ به امضاي نماينده سازمان حفاظت 
محيط زيست و نماينده وزارت نيرو نرسيده است 
كه اين موضوع يادآور مخالفت نماينده سازمان 
محيط زيس��ت با مصوبه ديگر كميسيون ماده 5 
درباره تخريب باغ معنوي جمشيديه و باغ حكمت 

لواسان و باغات ديگر است. 
س��ازمان ميراث فرهنگي در حالي س��ال 91 و 
يكسال پس از ثبت ملي خيابان وليعصر با ساخت 
هت��ل 17 طبقه و ناب��ودي باغ تاريخي پس��يان 
موافقت كرده كه سازمان محيط زيست با تخريب 
اين باغ مخالف اس��ت و فعالان زيس��ت محيطي 
س��اخت چنين برج هاي بلندي كه كلنگ آن در 
روز هاي اخير در باغ پسيان زده شده را بلاي جان 

چنار هاي 70 ساله وليعصر مي دانند. 
يك فعال محيط زيس��ت در اين ب��اره به »مهر« 
مي گويد: بررسي مصوبه كميسيون ماده 5 نشان 
مي دهد كه ش��هرداري تهران تقاضاي س��اخت 
مجتمع جهانگ��ردي 31 طبق��ه در اي��ن باغ را 
به كميس��يون ماده 5 برده اس��ت كه در نهايت 
كميس��يون با س��اخت هتلي 17 طبقه موافقت 

كرده است.
فرشيد ايلاتي اضافه مي كند: با وجود عدم موافقت 
نماينده سازمان حفاظت محيط زيست اين مصوبه 
با امضاي نماينده وزارت كشور، نماينده وزارت راه 
و شهرس��ازي، نماينده وزارت جهاد كشاورزي، 
نماينده سازمان ميراث فرهنگي، رئيس شوراي 

علي خدايي بيجاري 
   گزارش  يك

   شورا

شهر تهران و شهردار تهران به تصويب رسيده است و از ميان امضاهاي 
فوق مهمترين امضا مربوط به نماينده سازمان ميراث فرهنگي است؛ 
چراكه سازمان ميراث فرهنگي در 7 دي ماه سال 1390 خيابان وليعصر 

را به ثبت ميراث ملي رساند. 
به گفته وي، با اين وجود بر اساس صورتجلس��ه شماره 1 كميته فني 
معاونت حفظ و احياي سازمان ميراث فرهنگي مورخ 4 دي ماه 1391 
ساخت اين هتل بلامانع اعلام شد. اين مصوبه در زمان رياست محمد 
شريف ملك زاده در اين سازمان تصويب شد. در حالي كه بايد مسئولان 
وقت س��ازمان ميراث فرهنگي توضيح دهند كه چط��ور با وجود ثبت 
ميراثي خيابان وليعصر با س��اخت هتل 15 طبقه و شايد 31 طبقه در 

كنار اين خيابان موافقت كرده اند؟
  زمين هاي كشاورزي و منابع طبيعي در معرض تاراج 

عبدالرضا رحماني فضلي وزير كشور در حاشيه جلسه بررسي وضعيت 
پديده زمين خواري در پاس��خ ب��ه خبرنگاران با بي��ان اينكه وضعيت 
زمين خواري به نحوي است كه بايد گفت كشور به تاراج زمين خوارها 
رفته، گفت: دولت يازدهم به موضوع زمين خواري و موارد مش��ابه آن 
حساس اس��ت. رئيس جمهور بارها براي مبارزه با زمين خواري تأكيد 
كرده و آن را جزو اولويت هاي دولت برشمرده است البته وزارت كشور 
هم در اين زمينه حساسيت ويژه اي دارد. وي در مورد آخرين وضعيت 
برخورد با زمين خواري ها در تهران با اعلام اينكه تاكنون 2 هزار تخريب 
داشته ايم، تصريح كرد: ساختمان هايي با مس��احت بالاي 7 هزار متر 

بايد تخريب شوند. 
اين مقام مسئول خاطر نشان كرد: جلسه امروز به دنبال جلسه مبارزه 
با مفاسد با موضوع زمين خواري در سه حوزه ساخت و ساز غيرمجاز، 

تغيير كاربري و موضوع تصرفات غيرقانوني برگزار شد. 
در اين جلسه مقرر ش��د تا تعيين تكليف نهايي و تصميم گيري جامع 
وزارت كشور جلسه اي را با حضور مسئولان مربوطه اعم از دستگاه هاي 
اجرايي، قضايي و نيروي انتظامي بر ق��رار كند و در كوتاه مدت اقدامي 
صورت بگيرد كه بازدارندگي پيشگيري و برخورد با متجاوزان در رابطه 

با زمين خواري در همين زمان كوتاه انجام شود. 
وزير كشور با اشاره به اين مهم كه ستاد ويژه مبارزه با زمين خواري در 
استانداري ها به صورت جدي با موضوع زمين خواري برخورد مي كنند و 
در تهران هم مهمترين اقدام اين بود كه ظرف يك سال گذشته حدود 
2هزار واحد تخريب شده اس��ت، تأكيد كرد: با توجه به ظرفيت اصل 
127 قانون اساس��ي اختياراتي را از دولت به مديري��ت يكپارچه بايد 
واگذار كنيم و براي اين مهم بايد به صورت ماهانه تشكيل جلسه داده 
شود و در نهايت با اختيارات اصل 127 مديريت يكپارچه به پيش رود. 
اين امر مستلزم ارائه كار به كارگروه مبارزه با مفاسد، به رياست معاون 

رئيس جمهور است. 
وي در مورد آخرين وضعيت ساخت هتل آريانا در بستر رودخانه فشم 
گفت: مجوز اوليه اين هتل پس از انجام اقدامات قانوني 7 هزار متر بوده 
كه در بررسي ها مشخص شد 16 هزار متر ساخت و ساز صورت گرفته 
است. تخريب اين بنا حكم قضايي مي خواهد و ما اعلام كرديم با رويكرد 
7 هزار متر اوليه موضوع بررسي شود و اگر تخلفي رخ داده است با آن 

برخورد كنند. 
رحماني فضلي درباره مبارزه زمين خواران و آماري از اين موارد گفت: 
اگر مدي��ر اجرايي در تخري��ب غيرمجاز تخلف كرده باش��د، ما به آن 
رسيدگي مي كنيم و درصورت گرفتن رشوه هم قوه قضائيه به عنوان 
جرم با آن برخورد مي كند اما به تناس��ب حكم، قوه قضائيه با موضوع 
تصرفات و زمين خواري جديت بالايي دارد. هم اكنون س��كونتگاه ها، 
زمين هاي كشاورزي و منابع طبيعي ما در معرض يك نوع تاراج است 
و اين هم فضاي سكونتي ما را دچار اشكال مي كند و هم به بيت المال 

آسيب مي زند. 

عض�و كميس�يون معم�اري و شهرس�ازي 
شوراي شهر تهران از حذف زندگينامه شهدا 
از كتب درس�ي انتقاد ك�رد و گف�ت: اين كار 
به نوعي توهي�ن و غفل�ت به ش�مار مي آيد. 
محمدمهدي تندگويان در نود و پنجمين جلسه 
علني شوراي اسلامي ش��هر تهران اظهار داشت: 
محل شهادت شهيدان جهان آرا، نامجو، فلاحي و 
چند تن ديگر از شهداي دفاع مقدس در كهريزك 
قرار دارد ام��ا بس��ياري از افراد اي��ن موضوع را 
نمي دانند، سال گذشته پيشنهاد ساخت نمادي 
شاخص براي اين شهدا را مطرح كرديم، شهرداري 

هم قول مساعد داد اما عملي نشد. 
وي در بخش ديگر س��خنان خود گفت: آموزش 
و پرورش در س��ال هاي گذش��ته اق��دام به درج 
زندگينامه ش��هدا از جمله ش��هيد تندگويان در 
كتب درس��ي كرده بود اما اكن��ون برخي از اين 
بخش ها حذف شده اند. ما به اين موضوع معترض 
هس��تيم كه چرا نس��بت به حذف اين بخش ها 
از كتب درس��ي اقدام شده اس��ت.  عضو شوراي 
شهر تهران با بيان اينكه حذف زندگينامه شهدا 
به نوعي توهين و غفلت به ش��مار مي آيد، اظهار 
داشت: بهترين جايگاه براي حفظ تاريخ، مدارس 
ما هستند چراكه باعث ثبت و ماندگاري آنها در 

ذهن دانش آموزان مي شود. 
احمد مس��جدجامعي، عضو ديگر ش��وراي شهر 
تهران نيز اظهار داشت: مس��ائل مربوط به دفاع 
مقدس در بخش هاي ديگري هم وجود دارد كه 
مي توان درباره آنها گ��زارش تهيه كرد. به عنوان 
مثال يك��ي از همكاران ما در ش��وراي ش��هر كه 
به حرفه عكاسي مشغول اس��ت، چند روز پيش 

گزارشي از مادران شهيد تهيه كرد. 
وي با بيان اينكه در برنامه چهارم توس��عه كشور 
بندي وجود داش��ت كه بر اساس آن قرار بود نيم 
درصد از اعتبارات عمراني دستگاه ها به موضوع 
دفاع مقدس اختصاص يابد، گفت: در نقطه اي از 
شهر تهران در پي اصابت موشك 9 كودك آسيب 
ديدند اما هيچ نشانه اي از آن اتفاق در شهر وجود 
ندارد، فضاه��اي ديگري از اين دس��ت در تهران 
فراوان اس��ت كه مي توان در هفته دفاع مقدس 
به آنها توجه ويژه اي داشت.  عليرضا دبير، رئيس 
كميسيون برنامه و بودجه شوراي شهر تهران نيز با 
اشاره به ضرورت زنده نگهداشتن نام شهدا تصريح 
كرد: ما س��رداران گمنام و شهداي بزرگ زيادي 
داريم كه بايد با زبان امروزي الگوي زندگي آنها را 
به جوانان آموزش دهيم. من قبلًا هم اين موضوع 
را به كميته نامگذاري گفته ام و مجدداً تأكيد دارم 
كه در نامگذاري اماكن به نام مقدس ش��هدا بايد 

دقت بيشتري داشته باشيم. 

دبير با اشاره به ميادين و محلاتي كه از قديم نام 
و هويت معروفي دارند، گف��ت: نبايد براي تغيير 
مكان هايي كه مي دانيم مردم تمايلي به تغيير نام 
محله يا آن ميدان ندارند، اقدام كنيم و نام شهدا را 

جايگزين آنها كنيم. 
مجتبي ش��اكري، عضو كميس��يون فرهنگي و 
اجتماعي شوراي شهر تهران هم در ادامه اظهارات 
اعضاي شوراي شهر گفت: در حوزه دفاع مقدس 
ادبيات داستاني خوبي نوشته شده اما متأسفانه 
تيراژ آنها بسيار اندك بوده اس��ت و متولي براي 
تجديد چاپ نداشته اند. به عقيده بنده بايد كاري 
كرد كه اگر امكان چني��ن اقدامي وجود ندارد در 
فضاي مجازي امكاني فراهم كنيم كه افراد بتوانند 

كتاب هاي اين حوزه را دانلود كنند. 
  سيماي ش�هر تهران از ارزش هاي دفاع 

مقدس خالي است
رئيس بنياد حف��ظ آثار و نش��ر ارزش هاي دفاع 
مقدس نيز در اين جلسه گفت: متأسفانه سيماي 
شهر تهران از ارزش هاي دفاع مقدس خالي است 

و بايد اين سيما را تغيير داد. 
سردار بهمن كارگر با اشاره به اينكه در شهر تهران 
30 هزار ش��هيد، 51 هزار جانباز، 5 هزار آزاده و 
109 شهيد گمنام دفن شده وجود دارد، تصريح 
كرد: متأسفانه سيماي شهر تهران از ارزش هاي 
دفاع مقدس خالي است و بايد اين سيما را تغيير 
داد؛ ما اين آمادگي را داريم تا در تحقق اين امر به 

مديريت شهري كمك كنيم. 
وي گفت: پيش��نهاد بنده اين اس��ت ك��ه مانند 
كش��ورهاي خارجي كه محل ه��اي جنگي را به 
عنوان يك نماد حفظ مي كنند ما نيز نس��بت به 

انجام چنين كاري اقدام كنيم. 
كارگر خاطر نش��ان كرد: در اس��تان هاي ايلام، 
كردستان، خوزس��تان، كرمانش��اه و آذربايجان 
غربي 43 يادمان در مناط��ق دفاع مقدس وجود 
دارد كه نشانگر اين است كه اگر ظرفيت هاي لازم 
ايجاد شود، مردم از ترويج فرهنگ دفاع مقدس 

استقبال مي كنند.

هنوز خيلي ها شهداي شاخص را نمي شناسند

 انتقاد شوراي شهر
 از حذف زندگينامه شهدا از كتب درسي

انتقاد معاون فرهنگي قوه قضائيه از پوشش 
مجرمين با حجاب برتر 

چادر نبايد لباس فرم زنان زنداني باشد
حجت الاسام صادقي: زنان زنداني با حجاب ديگري جز 

چادر به دادگاه بيايند
مع�اون فرهنگ�ي ق�وه قضائي�ه از چ�ادر ب�ه عن�وان پوش�ش 
برت�ر ن�ام ب�رد و اظه�ار ك�رد: چ�ادر پوشش�ي مناس�ب ب�راي 
بان�وان اس�ت ام�ا درب�اره چگونگ�ي تبليغ اي�ن پوش�ش برتر 
در رس�انه ها باي�د ماحظ�ات چند گان�ه اي داش�ته باش�يم. 
حجت الاسلام و المسلمين هادي صادقي افزود: فيلم هايي در تلويزيون 
س��اخته مي ش��ود كه حجاب برتر را به اقش��ار پايين تر جامعه نسبت 
مي دهد و اقشار بالادستي جامعه كمتر با حجاب برتر در معرض نمايش 

قرار مي گيرند و اين يك تبليغ منفي است. 
وي در گفت وگو با خبرگزاري ميزان گفت: بايد واقعيت جامعه را نشان 
دهيم كه حجاب برتر در اقشار بالا دست اجتماعي هم وجود دارد؛ يعني 

استفاده از چادر مخصوص قشر خاصي نيست. 
معاون فرهنگي قوه قضائيه در خصوص حجاب برتر افزود: چادر اگر به 
عنوان لباس فرم زنان زنداني استفاده شود يك ضد تبليغ است، زيرا در 
اين صورت ممكن است كسي كه محكوم شده يا در معرض محكوميت 
است با حجاب برتر نش��ان داده ش��ود در حالي كه برخي از آنان اهل 

حجاب نيستند. 
صادقي اضافه كرد: چنين حالتي است كه جنبه ضد تبليغي دارد؛چراكه 
در اين حالت حجاب برتر را به سمت و سوي پيام هاي نامستقيم همچون 
محكوميت برده ايم و چهره اي غيرواقعي از زنان متخلف را با حجاب برتر 

نشان مي دهيم. 
وي در ادامه افزود: زنان زنداني بايد با حجاب س��اده تري مانند مانتو و 
مقنعه به دادگاه بيايند يعني نبايد چ��ادر به صورت لباس فرم زنان در 

زندان ها درآيد. 
معاون فرهنگي ق��وه قضائيه همچنين گفت: ما باي��د حجاب برتر را با 
زمينه مثبت بيشتري نشان دهيم. چادر نبايد با زمينه هاي منفي مثل 
مواد مخدر، جرم، جنايت و فقر وصل شود. حجاب برتر در زمينه مثبت 

مثل لباس فرم زنان نيروي انتظامي موردي ندارد. 

انتقاد شهردار تهران از غوغا سالاران
 قاليباف: زنان را به جاي مديريت

 براي منشي گري مي خواهند
هويت اسامي و كرامت زن در جامعه 
و تربيت خانوادگ�ي، غيرت ما و عفت 
زن�ان و حرم�ت زن، اج�ازه نمي دهد 
آنه�ا وارد برخ�ي از كاره�ا ش�وند. 
محمدباقر قاليباف در افتتاحيه پنجمين 
نمايشگاه زنان و توليد ملي با بيان اينكه 
ما در گذشته پليس زن نداشتيم ولي از 
زماني كه بنده در نيروي انتظامي حضور 
يافتم اين موضوع را ايجاد كردم، گفت: در واقع در گذشته اگر افرادي 
در نيروي انتظامي بودند قراردادي بوده يا كار اداري انجام مي دادند و به 
هيچ عنوان افسر زن نداشتيم و ارتقاي درجه نمي يافتند بعد از حضور 
بنده در نيروي انتظامي زنان ارتقاي درجه يافته و س��رگرد و سرهنگ 
مي شوند كه قبل از من مخالفت هاي زيادي صورت مي گرفت و اين اتفاق 
رخ داد و شما شاهد هستيد كه افس��ران ارشد زنان در نيروي انتظامي 
حضور دارند و انجام وظيفه مي كنند. غوغاسالاران هر حرفي مي زنند 
بزنند ما در عرصه هاي اجتماعي در بيان و عمل گفتيم و اعتقاد داريم 
و عمل كرديم.  ش��هردار بيان كرد: حضور زنان در پليس انجام گرفت 
ولي همين جا بايد بگويم بنده معتقدم كه هويت اسلامي و كرامت زن 
در جامعه و تربيت خانوادگي، غيرت ما و عفت زنان و حرمت زن، اجازه 
نمي دهد آنها وارد برخي از كارها شوند، به آنها واگذار نمي كنيم و اين به 
معناي نابرابري نيست.  وي افزود: اينكه برخي از مشاغل را تعيين كنيم 
و در شأن زنان نباشد به طور مثال در نيروي انتظامي زني سر چهارراه 
برود و سوت بزند و ترافيك باز كند، اين زيبنده يك مادر، خواهر، دختر 
تحصيلكرده و زن نيس��ت كه راه را باز كنند. چرا شعار بي ربط و حرف 
بيخود مي زنند؛ چرا بايد از فرهنگ غرب و ش��رق تبعيت كنيم چرا به 

گذشته افتخار نمي كنيم. 
شهردار تهران ادامه داد: امروز افسر زن در پاسگاه مرزي و در دورترين 
نقاط كش��ور برود و از مرز دفاع كن��د، كدام مرد ايراني و افس��ر ايراني 
اين موضوع را مي پذيرد كه زن به آنجا ب��رود چرا برخي مي گويند اگر 

نفرستيد نابرابري است اين حرف ها چيست. 
وي گفت: چرا از فرهنگ غربي و شرقي تبعيت كنيم و مانند آنها زنان در 
پادگان ها ماه ها و سال ها حضور داشته و از خانواده دور باشند آيا اين به 
معناي آزادي و اشتغال است؛ اين چه حرف هايي است كه شما مي زنيد.   
قاليباف تصريح ك��رد: روزهاي اول حضور بن��ده در نيروي انتظامي با 
موضوع حضور پليس زن مخالف بودند ولي در حوزه مديريتي ش��اهد 
بودم كه هرجا مس��ئوليت با زنان بود، كارها س��الم تر و كم هزينه  و با 

مديريت بهتر اداره مي شود كه در واقع نگاه كيفي سازي به كار است. 
وي بيان كرد: چرا شغلي در يك اداره اي به زني داده مي شود كه زيبنده 
آن زن نيست؟ آيا اگر اين شغل به آن زن داده نشود، محدوديت است؛ 
چرا مسئوليت حوزه مديريتي را به زنان نمي دهيد و چرا منشي، پيك 
و كارهايي از اين قبيل را به آنها مي دهند آنها قابليت دارند كه در حوزه 

مديريت حضور يابند. 

در  پ�رورش  و  آم�وزش 
س�ال هاي گذش�ته اقدام 
به درج زندگينامه ش�هدا 
در كت�ب درس�ي ك�رده 
ب�ود ام�ا اكن�ون برخ�ي 
از اي�ن بخش ه�ا ح�ذف 
ش�ده اند.حذف زندگينامه 
ش�هدا به نوع�ي توهين و 
غفل�ت ب�ه ش�مار مي آيد


